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На основе сложившейся административной практики исследователи приходят к выводу о необходимости изда-
ния в МЧС России отдельного приказа, устанавливающего форму протокола об административном правонарушении. 
Отмечается, что должностные лица МЧС России, указанные в КоАП РФ, осуществляя административно-юрисдикци-
онную деятельность, реализуют основную постоянную функцию государства по предупреждению и ликвидации чрез-
вычайных ситуаций.
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Based on the established administrative practice, researchers come to the conclusion that it is necessary to issue a separate 
order in the EMERCOM of Russia establishing the form of the Protocol on an administrative offense. It is noted that 
the officials of the EMERCOM of Russia specified in the administrative Code of the Russian Federation, carrying out administrative 
and jurisdictional activities, implement the main permanent function of the state to prevent and eliminate emergencies.
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